
 
OBEC  VRACLAV 
Zastupitelstvo obce Vraclav 
 
 

Zápis ze 5. řádného veřejného zasedání zastupitelstva obce Vraclav 
 

konaného dne 14.12.2023 od 18 00 hodin v jídelně restaurace kulturního domu Vraclav 
 
 
Řídící zasedání:  starosta obce 
 

a) Přivítání - vážení členové zastupitelstva obce, vážení občané, dámy a pánové, vítám Vás na 5. 
řádném veřejném zasedání zastupitelstva obce Vraclav. 

 

b) Konstatuji, že dnešní zasedání bylo řádně svoláno v souladu s § 92 odst. 1 zákona č. 128/2000 
Sb., o obcích (obecní zřízení). Členové zastupitelstva obdrželi pozvánky se „Svoláním“ a 
„Informace“ o konání zasedání byla zveřejněna na úřední desce obecního úřadu Vraclav 
v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní, a to od 04.12. do 14.12.2023. Současně byla 
informace zveřejněna na elektronické úřední desce. Dále byla informace o konání zasedání 
veřejnosti sdělena hlášením v rozhlase. 

 

c) Podle prezenční listiny je v jednací místnosti přítomno 13 členů zastupitelstva obce. 
 Zastupitelstvo obce je usnášeníschopné. 
 Omluveni jsou – Ing. Zdeněk Tmej, Mgr. Markéta Schejbalová. 
 
  1) Určení ověřovatelů zápisu: 
 

 Za ověřovatele zápisu navrženi: 
 Paní Jana Brýdlová a pan Mgr. Daniel Dvořák. 
 

 Nebyl vznesen žádný protinávrh ani připomínka. 
 

 Hlasování č. 1:   13 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 126/23: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav určuje ověřovateli zápisu paní Janu Brýdlovou a Mgr. Daniela 

Dvořáka. 
 
  2) Schválení programu: 
 

 Návrh programu: 
 

  1) Zpráva o činnosti rady obce 
  2) Zprávy o činnosti výborů zastupitelstva obce 
  3) Zprávy o činnosti komisí rady obce 
  4) Dotace 
  5) Rozpočtové změny a opatření 
  6) Rozpočtové provizorium na rok 2024 
  7) Obecně závazné vyhlášky a poplatky 
  8) Vypořádání spoluvlastnictví nemovitostí 
  9) Smluvní podmínky k probíhajícím akcím 
10) Investiční akce 
11) Různé, diskuse 

 

 Nebyl vznesen žádný doplňující návrh ani připomínka. 
 

 Hlasování č.2:   13 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 127/23: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje navržený program 5. řádného veřejného zasedání.  
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  3) Zpráva o činnosti rady obce 
 

 Přednesl starosta obce. 
 

 Nebyl vznesen žádný dotaz.  
 

Hlasování č. 3:   13 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 128/23: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav bere na vědomí zprávu o činnosti rady obce. 
 
  4) Zpráva o činnosti kontrolního výboru 
 

 Předseda výboru Oldřich Koblížek sdělil, že se kontrolní výbor od minulého zasedání nesešel. 
 
  5) Zpráva o činnosti finančního výboru 
 

 Zprávu přednesla předsedkyně výboru Jana Brýdlová. 
 

 Nebyl vznesen žádný dotaz.  
 

 Hlasování č. 4:   13 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 129/23: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje zprávu o činnosti finančního výboru. 
 
  6) Zpráva o činnosti osadního výboru 
 

 Zprávu přednesl předseda výboru Martin Knil. 
 

 Nebyl vznesen žádný dotaz.  
 

 Hlasování č. 5:   13 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 130/23: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje zprávu o činnosti osadního výboru. 
 
  7) Zprávy o činnosti komisí - stavební, životního prostředí, občanských záležitostí, kulturní, 

sportovní a komise pro historii obce 
 

 Přednesli jednotliví předsedové či zástupci mimo sportovní komise (nebyl přítomen žádný 
zástupce). 

 

 Byly vzneseny následující dotazy a připomínky:  
 D.Dvořák – na Sedleci proběhlo promítání historických fotografií p. Táborského – zkusit znovu 

oslovit ke spolupráci. Dotaz na L. Klementa zda se již rýsuje nějaká vize ohledně památky kostela 
sv. Václava. 

 L. Klement – zatím proběhlo podrobné fotografické zdokumentování současného stavu. 
 starosta – to je spíše dotaz na mě než na komisi – byly instalovány nové dveře, vyklízení začne 

příští rok včetně prořezání náletových dřevin, bylo zažádáno o zrušení přípojky ČEZu, abychom 
se zbavili nástěnného držáku a bude zažádáno o novou přípojku elektřiny. Na jaře by mohla 
proběhnout přednáška architekta Doubnera. Určitě bude vyvolána široká diskuse o vizích opravy 
budovy včetně památkářů. 

 

 Hlasování č. 6:   13 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 131/23: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav bere na vědomí zprávy o činnosti komisí Rady obce Vraclav - 

stavební komise, komise životního prostředí, komise občanských záležitostí, kulturní komise a 
komise pro historii obce. 

 
  8) Dotace 
 

 Obec v uplynulém období obdržela 2 dotace. Zastupitelstvu obce je ze zákona vyhrazeno mimo 
jiné schválení jejich příjmu. 

 

  a) Účelová dotace z Pardubického kraje - na požární techniku a věcné prostředky požární ochrany 
JSDHO na rok 2023 I. kolo na pořízení zásahových přileb a motorové pily ve výši 35 tisíc Kč.  
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 Nebyl vznesen žádný dotaz. 
 

 Hlasování č. 7:   13 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 132/23: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje přijetí účelové dotace z Pardubického kraje na požární 

techniku a věcné prostředky požární ochrany JSDHO na rok 2023 na pořízení zásahových přileb a 
motorové pily ve výši 35 tisíc Kč. 

 
  b) Účelová dotace z Pardubického kraje - na požární techniku a věcné prostředky požární ochrany 

JSDHO na rok 2023 II. kolo na pořízení zásahových rukavic a zásahového tabletu ve výši 15 tisíc 
Kč.  

 

 Nebyl vznesen žádný dotaz. 
 

 Hlasování č. 8:   13 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

USNESENÍ č. 133/23: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje přijetí účelové dotace z Pardubického kraje na požární 

techniku a věcné prostředky požární ochrany JSDHO na rok 2023 na pořízení zásahových rukavic 
a zásahového tabletu ve výši 15 tisíc Kč.  

 
  c) Dotace z POV na rok 2024 
 V rámci Programu obnovy venkova poskytuje Pardubický kraj ze svých rozpočtových prostředků 

obcím dotaci ve výši cca 130.000,- Kč. Žádost o dotaci se podává vždy do konce prosince. Obec 
Vraclav čerpá tuto dotaci v roce 2023 na opravu plochy pro výjezd hasičských vozidel. Na rok 
2024 se nabízí na doporučení rady obce a po projednání na poradě zastupitelstva obce realizace 
opravy spojovací uličky (místní komunikace) kolem Dolanských na Sedleci včetně opěrné zdi.  

 

 Nebyl vznesen jiný návrh.  
 

 Hlasování č. 9:   13 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 134/23: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje využití dotace v rámci Programu obnovy venkova v roce 

2024 na opravu plochy místní komunikace, pozemek p. č. 393 k.ú. Sedlec u Vraclavi, včetně 
opěrné zdi. 

 
  9) Rozpočtové změny a opatření 
 

 Rozpočtové změny a opatření projednává a schvaluje rada obce. Zastupitelstvo obce je bere na 
vědomí. Rada obce schválila 3 rozpočtová opatření, a to rozp. opatření č. 4/2023 ze dne 
14.9.2023, č. 5/2023 ze dne 19.10.2023 a č. 6/2023 ze dne 16.11.2023. Kopie rozpočtových 
změn byly zaslány do sdíleného elektronického prostoru.  
Vzhledem k tomu, že během doby vyvěšení na úřední desce nebyl vznesen žádný dotaz na 
kancelář účetní, přejdeme k hlasování o vzetí rozpočtových změn na vědomí. 

 

 Nebyl vznesen žádný dotaz. 
 

Hlasování č. 10:   13 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 135/23: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav bere na vědomí rozpočtová opatření č. 4/2023, č. 5/2023 a č. 

6/2023. 
 
10) Rozpočtové provizorium na rok 2024 
 

 Na prosincových zasedáních zastupitelstva obce schvalujeme na příští rok rozpočtová provizoria. 
Navrhuji, abychom se v roce 2024 do doby schválení rozpočtu obce na rok 2024 opět řídili 
rozpočtovým provizoriem s pravidly, která jsou obsahem návrhu usnesení. Návrh byl projednán 
na poradě zastupitelstva obce. 

 

 Nejprve schválíme Rozpočtové provizorium a následně jeho pravidla, která byla uložena do 
sdíleného elektronické prostoru k prostudování. 

 

 Nebyl vznesen žádný dotaz. 
 

 Hlasování č. 11:   13 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
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 USNESENÍ č. 136/23: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje Rozpočtové provizorium obce Vraclav na rok 2024. 
 

 Starosta obce přednesl pravidla rozpočtového provizoria. 
 

Hlasování č. 12:   13 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 137/23: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav stanovuje pravidla Rozpočtového provizoria obce Vraclav na rok 

2024 tak, že do doby schválení rozpočtu zabezpečí obec výdaje na: 
a) chod obce 
b) plnění na základě uzavřených smluvních vztahů vzniklých v minulých letech 
c) splnění povinností z pracovněprávních vztahů 
d) splnění povinností, vyplývajících z právních předpisů - např. vratky dotací v rámci finančního 

vypořádání 
e) řešení havarijních a krizových situací (živelní pohromy atd.) 
f) financování rozpracovaných investičních a neinvestičních akcí 
g) provoz příspěvkových organizací, vč. čtvrtletního příspěvku na základní a mateřskou školu 
Rozpočtové příjmy a výdaje uskutečněné v době rozpočtového provizoria se stanou příjmy a 
výdaji rozpočtu obce po jeho schválení. 

 
11) Obecně závazné vyhlášky a poplatky 
 

  a) Starosta informoval přítomné o stanovení místního poplatku pro občany za TKO na rok 2024. 
Jeho výši schvaluje Rada obce a pro příští rok 2024 je stanovena částka 590 Kč/osoba/rok, 
přičemž v letošním roce 2023 byla ve výši 540 Kč. 

 

Starosta informoval přítomné o stanovení poplatku pro podnikatele za užívání obecního systému 
odpadového hospodářství na rok 2024. Jeho výši schvaluje Rada obce a pro příští rok 2024 je 
stanovena částka 2.500 Kč/nádoba/rok, přičemž v letošním roce 2023 byla ve stejné výši. 

 

Starosta informoval přítomné o stanovení poplatku za stočné od 1. 1. 2024. Jeho výši také 
schvaluje Rada obce a je stanovena částka 29 Kč/m3, přičemž do letošním roku byla ve výši 24Kč. 

 
Naším úkolem je projednat a schválit 2 obecně závazné vyhlášky obce Vraclav: 

 

  b) Jako první projednáme a budeme schvalovat Obecně závaznou vyhlášku obce Vraclav č. 1/2023 
o místním poplatku ze psů. Výše poplatku zůstává stejná. V novém znění vyhlášky se pouze 
zobrazuje novelizace zákona o místních poplatcích. Návrh vyhlášky byl uložen do sdíleného 
elektronické prostoru k prostudování a předložen k posouzení zákonnosti na odbor veřejné 
správy, dozoru a kontroly Ministerstva vnitra ČR. 

 

 Nebyl vznesen žádný dotaz.  
  

 Hlasování č. 13:    13 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 138/23: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce Vraclav č. 1/2023 o 

místním poplatku ze psů. 
 
  c) Jako druhou projednáme a budeme schvalovat Obecně závaznou vyhlášku obce Vraclav č. 

2/2023 o místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství. Nová vyhláška zůstává 
v podstatě stejná, mění se výše poplatku na 590 Kč/osoba/rok, datumy a mírná úprava textu dle 
novelizace zákona o místních poplatcích. Návrh vyhlášky byl také uložen do sdíleného 
elektronické prostoru k prostudování a předložen k posouzení zákonnosti na odbor veřejné 
správy, dozoru a kontroly Ministerstva vnitra ČR.  

 

 Nebyl vznesen žádný dotaz.  
  

 Hlasování č. 14:   13 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 139/23: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje obecně závaznou vyhlášku obce Vraclav č. 2/2023 o 

místním poplatku za obecní systém odpadového hospodářství. 
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12) Vypořádání spoluvlastnictví nemovitostí 
 

   Starosta obce seznámil s nutností zrušit a vzájemně vypořádat podílové spoluvlastnictví 
pozemku parc. č. 1101 v k.ú. Vraclav. Pozemek se nachází pod areálem kulturního domu a 
počítáme s jeho využitím na propojení areálu s místní komunikací „Škopovka“ a rychlejšího 
přesunu do prostoru hradiště. Realizace tohoto vypořádání bylo doporučeno také městským 
právníkem. Spoluvlastník s rozdělením na polovinu souhlasí a potřeba souhlas také 
zastupitelstva obce.  

 Návrh dohody byl zaslán do sdíleného elektronického prostoru a byl prodiskutován v rámci 
porady zastupitelstva. 

 

 Nebyl vznesen žádný dotaz.   
 

 Hlasování č. 15:   13 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 140/23: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje Dohodu o zrušení a vzájemném vypořádání podílového 

spoluvlastnictví pozemku parc. č. 1101 v k.ú. Vraclav. mezi Obcí Vraclav a Lumírem Podešvou, 
Vraclav 91. 

 
13) Smluvní podmínky k probíhajícím akcím 
 

 Smlouva o podmínkách provedení stavby 
 Smlouva se týká stavební akce „Chodník podél silnice III/30521 a III/30522, Sedlec“, která 

upravuje souhlas Pardubického kraje s realizací stavební akce. Je potřeba dohodnout dočasný a 
trvalý zábor na pozemcích ve vlastnictví Pardubického kraje. Na části pozemků s trvalým 
záborem bude po realizaci akci následovat darovací smlouva mezi obcí a Pardubickým krajem.  
Návrh smlouvy byl zaslán do sdíleného elektronického prostoru a byl prodiskutován v rámci 
porady zastupitelstva. 

  

 Nebyl vznesen žádný dotaz.   
 

 Hlasování č. 16:   13 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 141/23: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje Smlouvu o podmínkách provedení stavby č. 

S/OM/6290/23/PPS/BP mezi Obcí Vraclav a Pardubickým krajem. 
 
14) Investiční akce 

 

  a) Starosta seznámil přítomné s realizací investičních akcí, které byly projednány na poradě 
zastupitelstva: 
- úprava zpevněných ploch u čp. 113 na nově zakoupeném pozemku parc.č. 42/3 v k.ú. Vraclav 

včetně úpravy části místní komunikace od kostela Nanebevzetí Panny Marie po základní školu 
na pozemku parc. č. 1054/2 v k.ú. Vraclav 

- oprava cesty od myslivecké klubovny čp. 204 kolem letiště k seníku na pozemku parc. č. 2118 
v k.ú. Vraclav  

 

Na realizaci každé akce je třeba přijmout samostatné usnesení. 
 

Nebyl vznesen žádný dotaz.   
 

Hlasování č. 17:   13 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

USNESENÍ č. 142/23: 
Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje záměr realizace úpravy prostranství se zpevněnými 
plochami u čp. 113 na pozemku parc. č. 42/3 v k.ú. Vraclav a úpravy části místní komunikace na 
pozemku parc. č. 1054/2 v k.ú. Vraclav. 

 

Hlasování č. 18:   13 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

USNESENÍ č. 143/23: 
Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje záměr realizace opravy cesty od myslivecké klubovny čp. 
204 Vraclav kolem letiště k seníku na pozemku parc. č. 2118 v kú. Vraclav. 
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b) Starosta informoval přítomné o plnění vybraných investičních akcí v obci v roce 2023 a o 
připravovaných akcích v roce 2024: 

 - Infrastruktura pro 9 RD v lokalitě ve Vraclavi „Na Drážkách“ - v podstatě hotovo 
 - Modernizace silnice III/30523, Vraclav – počátek prací od února 2024 

- sportovní zázemí na fotbalovém hřišti – diskuse nad variantami s architektem 
 - nová budova pro MŠ x Dětskou skupinu – práce na úpravě PD s možností získat  

- oprava výjezdu pro vozidla JSDHO – dotace od Pk – hotovo, doladění detailů před vchodem do 
budovy 

- ošetření krovu kostela sv. Mikuláše a verandy lázní proti dřevokaznému hmyzu + v příštím roce 
také ošetření krovu lázní, reklamační oprava kovových prvků na dveřích kostela, údržba střechy 
kostela i lázní  

- kácení nebezpečných stromů na hradisku – pokračování v údržbě po získání dotace 
- úprava veřejných prostranství – před obchodem (přemístění vývěsek), prostor vedle knihovny, 

komplexní prostor ve Sv. Mikuláši u nádrže  
 

Tolik nejvíce sledované investice. 
 
15) Různé, diskuse 
 
 Různé 
 

  a) Dílčí přezkoumání hospodaření obce za rok 2023 
 

 Starosta obce informoval přítomné o výsledku dílčího přezkoumání hospodaření obce za rok 
2023, provedeného finančním odborem Krajského úřadu Pardubického kraje 30.11.2023, které 
proběhlo bez závad. Protokoly byly zaslány do sdíleného elektronického prostoru. 

 

 Nebyl vznesen žádný dotaz. 
 

 Hlasování č. 19:   13 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 144/23: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav bere na vědomí dílčí přezkoumání hospodaření obce za rok 2023, vč. 

jeho výsledku. 
 
 b) Střednědobý výhled rozpočtu obce Vraclav na roky 2026-2029 
 

 Poslední střednědobý výhled schvalovalo zastupitelstvo obce 8.12.2020 na roky 2022-2025. Nyní 
musíme navázat rozpočtovým výhledem na další 4 roky. Jde o povinnost ze zákona o účetnictví a 
zpracovala ho naše paní účetní. Návrh byl řádně vyvěšen na úřední desce, byl projednán s 
finančním výborem a na poradě Zastupitelstva obce. Návrh byl zaslán do sdíleného 
elektronického prostoru. 

 

 Nebyl vznesen žádný dotaz. 
 

 Hlasování č. 20:   13 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 145/23: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce Vraclav na roky 2026-

2029. 
 
  c) Nové zásady (směrnice) o tvorbě a použití sociálním fondu 
  

 Starosta seznámil se změnou v poskytování příspěvků zaměstnancům obce na obědy. Tato 
změna byla konzultována s finančním odborem Pardubického kraje a daňovým poradcem. Návrh 
změny zásad byl zaslán do sdíleného elektronického prostoru a byl prodiskutován v rámci 
porady zastupitelstva. 

 

Nebyl vznesen žádný dotaz. 
 

 Hlasování č. 21:   13 hlasů „pro“ - schváleno jednomyslně. 
 

 USNESENÍ č. 146/23: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje Zásady tvorby a použití sociálního fondu Obce Vraclav 

s účinností od 1. 1. 2024. 
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 d) Vesnice roku 
 

 Starosta obce seznámil přítomné s možností přihlásit se do soutěže Vesnice roku z Programu 
obnovy venkova. Probíhají dvě kola – krajské a celostátní, do celostátního kola postupuje obec z 
krajského kola s oceněním Zlatá stuha. Prezentace před porotou trvá maximálně 2 hodiny včetně 
prohlídky obce. Za každým oceněním v různých oblastech života obce se skrývá nějaká finanční 
odměna do obecního rozpočtu. Obce jsou pořadateli vyzývány k účasti. Tuto účast musí schválit 
zastupitelstvo. Určitě bude potřeba sestavit pracovní skupinu, která prezentaci připraví. 
Přihláška se podává cca do 20. dubna v roce. 

 

 Kompletní informace o podmínkách soutěže byly zaslány do sdíleného elektronického prostoru a 
návrh o účasti byl prodiskutován v rámci porady zastupitelstva. 

 

Byly vzneseny následující dotazy a připomínky: 
O. Koblížek – je potřeba zvážit do jaké oblasti soutěže se chceme přihlásit 
starosta – dle našich zjištění není nutné specifikovat oblast při podávání přihlášky, ale je logické, 
že si musíme zvolit nějakou oblast, které se budeme věnovat – za sebe navrhuji historii a kulturu, 
tam máme prosto se jako obec „ukázat“  
 

 Hlasování č. 22:   12 hlasů „pro“ 
        1 hlas „zdržel se“   Schváleno. 
 

 USNESENÍ č. 147/23: 
 Zastupitelstvo obce Vraclav schvaluje účast obce Vraclav v soutěži Vesnice roku v Programu 

obnovy venkova. 
 
 Diskuse 
L. Liml – Bylo by potřeba opravit lavičky na Svrchnici a taky je potřeba o ně více pečovat a vysekávat 

z porostu, aby se mohly využívat. Proto nechápu záměr dělat další lavičky na Vartě. 
starosta – na Vartě bude realizovaný jiný typ posezení a na lavičky na Svrchnici se více zaměříme, 

děkujeme, že pomáháš prostor sám udržovat 
L. Liml – některé obecní plochy se zbytečně „hoblujou“ a na některé se vůbec nedostane 
starosta – není to pravda, kromě středu obce se již žádný prostor neseká na nízký porost a opravdu 

na některé plochy se dostane sotva jedenkrát ročně 
P. Volák – ještě koncem listopadu se sekalo za Ryzovými a na poldrech, to ne naprosto zbytečné  
M. Knil – dříve se sekalo daleko více než teď, hodně se suší sena, každý občan to vidí jinak, není od 

věci upravit příjezd do vesnice více než odlehlé plochy, které mohou sloužit jako útočiště 
zvířatům i hmyzu  

D. Dvořák – určitě je to teď s údržbou daleko lepší než dříve, je na zvážení, zda na určitých 
vytipovaných plochách nechávat neposekané pásy 

starosta – strojová údržba je rychlejší, takže rovné plochy mohou být upraveny dříve než svahy, které 
se musí sekat ručně 

L. Liml – u sv. Mikuláše bylo v minulosti špatné zařazení pozemků, je to v pořádku? A je nutné dělat 
architektonické studie na veřejná prostranství? stačí přeci selský rozum 

starosta – o pozemcích nevím, prověříme to. Stojí za to udělat architektonické studie, aby veřejný 
prostor vypadal esteticky, ale byl i funkční, a to právě architekt je schopen skloubit 

O. Koblížek – určitě stojí za to sladit právě ty malé detaily s celkem 
L. Liml – co udělat s problematickou částí kolem silnice od pivnice u sv. Mikuláše dále, sype se tam 

svah atd. 
starosta – jak říkáš, je to problematické a složité k řešení, protože se jedná o soukromý pozemek, a i 

SÚS od toho dává tak trochu ruce pryč 
P. Volák – uvažuje se o rekonstrukci schodů kolem farního kostela s Mikuláši? Jsou v dost špatném 

stavu 
starosta – takových míst je více, ale určitě se postupně dělat budou formou zadávání externím 

řemeslníkům 
M. Tuček – mezi budovou kostela sv. Václava a Pilařovými byla spadlá zeď, bude se opravovat? 
starosta – zeď je opravená ještě když byl původní majitel a postavili ji na své náklady Pilařovi, teď je 

potřeba materiál ze zborcené zdi odstranit z pozemku čp. 115  
P. Volák – jak to vypadá s údržbou stromů v obecních sadech? 
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D. Dvořák – komise životního prostředí se na to zaměří, již jsou označené stromy ke kácení 
starosta – získali jsme zdroj vysokokmenů, takže budeme pokračovat ve výsadbě tohoto typu stromů, 

jelikož jsou odolnější a chceme se zaměřit na staré odrůdy 
L. Liml – v minulosti jsem dělal údržbu sadu „za mlejnkem“, bude se zachovávat nebo se vykácí? 
starosta – tyto stromy jsou v blízkosti lesa, takže je potřeba se sejít na místě a stav stromů posoudit 
 
 Starosta poděkoval členům zastupitelstva, výborů, komisí a také celému Osadnímu výboru 

Sedlec za dobrou práci pro obec v roce 2023. 
 Popřál všem k vánočním svátkům a do nového roku. 
 
Program jednání byl vyčerpán. 
Starosta ukončil veřejné zasedání. 
 
Veřejné zasedání bylo ukončeno ve 21:00 hodin. 
 
 
Zápis byl vyhotoven dne 14.12.2023 
 
Zápis vyhotovila: Hedvika Zerzánová   
 
Ověřovatelé zápisu: Jana Brýdlová    
 
   Mgr. Daniel Dvořák   
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